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Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Elisbeth Ullström 

  Jan Sandberg 

  Inez Lagerström 

  Gunnar Lind 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Föregående protokoll  

 Inga funderingar 

§4 Don Peppino 

Kent har gjort en skrivning and Don Peppino för vårterminen. Innebörden av 

detta blir högre avgifter för spelet och högre prispengar. Styrelsen har 

diskuterat skrivningen och håller inte med om denna ganska stora ökning av 

priset för att spela Don Peppino. Styrelsen beslutade om andra summor och 

Elisabet gör en ny skrivning som bifogas till protokollet. Stig meddelar Kent om 

detta.  

Tidigare har samtliga prispengar betalats ut vid nästa termins början. På förslag 

från Inez kommer denna termin inte pengarna att betalas ut med automatik. I 

stället kommer Inez att höra efter om de som ska ha pengarna vill använda 

dem som avgift för denna termin. Det minskar penninghanteringen avsevärt. 

Styrelsen har anammat detta förslag. 

§5 Skrivelse från Kent Maltein till samtliga medlemmar 

Styrelsen förstår andemeningen i skrivningen men den är olyckligt formulerad. 

Styrelsen önskar fler aktiva av medlemmarna och vill också ha in förslag på vad 



vi ska ha för slags tävlingar på tisdagkvällarna. Vill Kent medverka till det är vi 

tacksamma. Stig fick i uppdrag att tala med Kent om skrivningen.  

§6 Årsmöte 

Årsmötet kommer att bli den 24 mars 2015 klockan 17:30. Gratis spel efteråt 

för de som deltar i mötet. 

§7 Rapporter 

Inga rapporter 

§8 Nästa möte 

 Den 19 februari 

§9 Avslutande av mötet 

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

   


